
 

Referat for 
 
 Bestyrelsesmøde i Socialdemokratiets partiforening, Aalborg Vest  
Tid: tirsdag d. 25.februar 2025 kl. 19-21.  
Sted: Aktivitetscenter Vestergården, Annebergvej 73.  
Deltagere:  
Fra bestyrelsen: Lene, Hans Erik, Jens, Henrik  
Tillidsvalgte: Jimmi.  
Afbud: Christoffer, Lisbeth, Malene.  
Øvrige deltagere: Gylla, Jens, Benny, Keld. 
 

 
Dagsorden 
 

 
Referat 
 

Beslutning 

  1.  Valg af: 
     -dirigent 
     -referent 
 

 
Lene 
Keld 

 

 2.  Godkendelse af    
      dagsorden 

 Godkendt. 
Ønske om at dagsordenen bliver mere specifik 
under de enkelte punkter. 

 3.  Godkendelse af   
      referat 

 
 14.1.2025  

 

Ingen bemærkninger 
Godkendt 

 4.   
 Orientering fra:  
-formanden  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
-kasserer  

 
VKL, fællesledelsen, kandidats           
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kredsgeneralforsamling 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Regnskab 24, budget 25.  
 

Fortsat meget uro i FL. 
En samlet bestyrelse i Vest bakker op om både 
FL samt John Marcussen. 
KV25 indtil nu 26 kandidater. 
Vest 4 kandidater hvoraf 2 har trukket sig. 
dog har Christoffer Rüsz ønsket at opstille for 
Vest så vi nu stiller med 3 kandidater. 
Liva, Jimmi og Christoffer. 
Bestyrelsen forventer en præsentation af 
Christoffers politiske mærkesager på næste 
bestyrelsesmøde d.19.3.2025. 
Alle kandidaterne fremlægger deres program 
på næste møde i kandidatskolen, det er sidste 
planlagte møde, ved behov kan der arrangeres 
flere. 
Lene har været til Nytårskur i Fredericia, det 
var en god eftermiddag med en oplagt 
statsminister. 
 
Kredsens generalforsamling d. 29. januar. 
En del uro, formand, kasserer og flere er 
fratrådt, der er endnu ikke valgt en ny 
bestyrelse i Kreds Vest. Der skal inden 1 april 
laves en prioriteret liste for kandidaterne til 
regionsrådsvalget. 
 



-bestyrelsesmedlemmer  

 

 
 
 
 
 
 
 Ældrerådet (Keld).  

 

Delegerede til Repræsentantskabsmødet 25 
marts Lene, Jens, Hans Erik, Henrik, Lene står 
for tilmelding af delegerede. 
ALLE medlemmer er velkomne. Indbydelse er 
udsendt 
 
Regnskabsåret er ændret fra d 28.2 25 til d 
31.12 24. Hvorfor der er mindre indtægter 
samt mindre overskud. 
samtid skal FL have tilbagebetaling på kr. 2 pr 
medlem pr kvartal 3 år tilbage, hvilket 
kassereren aldrig er blevet adviseret om. NU er 
det beløbet betalt. 
 
Gylla og Keld orienterede om sidste nyt Fra 
Ældrerådet, Bl.a. navneskiftet fra Seniorråd til 
Ældreråd. 
 
Samt vedr. Valg til ældreråd 2025. Der foregår 
som digitalt valg 
Der vil blive linket vedrørende valget dog kan 
man altid følge med på hjemmesiden: 
Ældrerådet Aalborg kommune. 

 5.   
 Orientering fra - 
 
 tillidsvalgte  
- nye byrådskandidater.  

 
        

 
 Under dette punkt gerne po    

 

Jimmi skal på Christiansborg d 4.3 for at lave 
Podcast angående sikkerhedspolitik 
Har haft en flot artikel i Nordjyske 22.2 
Jimmi har skaffet plads i storcenteret i april. 
Her kan alle kandidater fra vores partiforening 
deltage, måske kommer Lasse også. 
Fortalte sin åbne og ærlige historie som 
udsendt. TAK    

 6. 
Orientering fra Aktivitetsud-
valg  
 

Planlægning af generalforsam-
ling herunder punkter til for-
mandens beretning.  
Godkendelse af foreløbig 
dagsorden.  
Godkendelse af vedtægtsæn-
dringer bilag sendt på mail.  
Planlægning af politisk cafe i 
foråret.  
Planlægning af aktivitet 
Skipperen.  
 

Vi har ikke et aktivitetsudvalg, men en lille glad 
gruppe som arrangerer for de nye kandidater. 
Flere punkter måtte af tidsnød udgå.  
Og en del forviklinger vedr. vedtægtsændringer 
Benny og Jens finder rede i det. 
 
Benny er indstillet på at være Dirigent til 
generalforsamlingen. 
Best beretning udsendes til bestyrelsen til 
kommentering snarest og sættes på dagsorden 
til næste bestyrelsesmøde. 
Lisbeth aflægger beretning for byrådets 
arbejde på generalforsamlingen. 
Lene er ikke på valg i år. 
Jens og Hans Erik er på valg for 2 år. 
Henrik er kommet ind som suppleant og er på 
valg for 1 år. 
Monika spørges om hun ønsker at opstille til 
bestyrelsen. 
Peter samt Preben har trukket sig fra 
bestyrelsen. 
 
 

 7 
Byrådsvalg 
 

Tjek drejebog som er vedtaget.  
Opdatering på vores 
kandidater, herunder økonomi.  

Nåede ikke dette punkt 
 
Det er kun Liva der har brugt et mindre beløb 



af kandidatkontoen 
 8.  Evt 
 
 

 2 vigtige datoer: 
26.3 generalforsamling i Vest byens samråd se 
opslag på Facebook. 
2 april politisk møde på Haraldslund, Lasse 
deltager. 

 
Referent: Keld Jørgensen 


